
 
 
Ενωμένοι για την Ηλιούπολη-Γιώργος Χατζηδάκης 
 
ΑΝΑΓΚΗ ΑΜΕΣΗΣ ΠΑΡΕΜΒΑΣΗΣ ΣΤΟ ΡΕΜΑ ΠΙΚΡΟΔΑΦΝΗΣ 
 
Τις τελευταίες ημέρες έχουμε γίνει αποδέκτες δεκάδων μηνυμάτων και 
παραπόνων από δημότες που ζουν πέριξ του ρέματος Πικροδάφνης για την 
κατάσταση που επικρατεί. Βλάστηση που σε σημεία φτάνει ακόμα και τα δύο 
μετρά και αποψίλωση που δεν έχει πραγματοποιηθεί εδώ και μήνες. Ο 
περιβάλλων χώρος του ρέματος έχει γίνει μη προσβάσιμος για τους κατοίκους, 
ενώ κλαδέματα και διάφορα ογκώδη αντικείμενα έχουν αρχίσει να σωρεύονται σε 
όλο το μήκος της Πικροδάφνης. 
Τα πράγματα γίνονται ακόμα πιο ανησυχητικά λόγω του γεγονότος πως ο Δήμος 
μας δεν έχει υπογράψει ακόμα σύμβαση με εξωτερικό εργολάβο για να 
προχωρήσει τις απαραίτητες εργασίες στο πράσινο που περιβάλλει το ρέμα. Είναι 
ήδη πολύ αργά και αν συνεχιστεί αυτή καθυστέρηση τα πράγματα θα γίνουν πολύ 
χειρότερα. 
Ο μήνας που διανύουμε είναι από τους θερμότερους των τελευταίων ετών ενώ 
αρκετοί ειδικοί έχουν προτείνει να ξεκινήσει από τώρα η αντιπυρική περίοδος 
διότι ο κίνδυνος πυρκαγιάς είναι ήδη αυξημένος. Πρέπει πολύ άμεσα να 
πραγματοποιηθούν οι απαραίτητες διαδικασίες για την ανάθεση της υπηρεσίας 
σε εργολάβο ώστε να ξεκινήσουν το συντομότερο δυνατό οι εργασίες.  
 
 

 



 
 
 

 


